
Verslag algemene Ledenvergadering HVV dinsdag 28 maart 2023

  
1.	 Opening door de voorzitter, de heer Ted Hartman

	 Ted Hartman opent de ALV klokslag 20:00 uur en heet de aanwezige leden 		 	

hartelijk welkom en in het bijzonder ons erelid Jan Anderson. 
	   
2.	 Ingekomen stukken

	 Behalve de gebruikelijke tijdschriften van onze zusterverenigingen en uitnodigingen 

voor lezingen en excursie geen bijzonderheden, behalve de brief van B&W, waar we 
in een ander agendapunt op terugkomen. 

  
3.	 Mededelingen  
	 •	 We ontvingen het treurige bericht van het overlijden van Arnold Andriessen. Hij 	 	

	 was niet alleen meer dan 54 jaar lid van onze vereniging, maar ook 22 jaar 	 	
	 bestuurslid. 

	 •	 Zaterdag 25 maart was een bestuursdelegatie aanwezig bij de receptie ter 	 	
	 gelegenheid van het 40-jarig bestaan van onze zustervereniging in Maassluis. Het 	
	 was een kleinschalig gezellig gebeuren in de Groote Kerk. 

	 •	 De viering van ons 55-jarig jubileum vorig jaar in de Grote Kerk was een groot 	 	
	 succes. De toekomstige bestemming van de Grote Kerk is echter onzeker. 	 	
	 Ondanks eerdere toezegging van Stadsherstel dat er eind 2022 een plan zou zijn,	
	 zal dit nog minstens twee jaar op zich laten wachten. Zoveel is zeker, de uitreiking 	
	 van de Geuzenpenning zal blijven. Ook (culturele) activiteiten blijven mogelijk in de 	
	 Grote Kerk die mogelijk ook een bestemming als bibliotheek krijgt. Wij hopen dat 	
	 we van de Waag gebruik mogen blijven maken. 

	 	 Onze voorzitter heeft hier binnenkort overleg over met Stadsherstel. 
	 •	 De vereniging is ook betrokken bij het overleg over het Museumkwartier. Uit de 	 	

	 plannen blijkt dat de Kuiperij (Rijksmonument ID: 527104) wordt gesloopt, een 	 	
	 cultureel erfgoed! 

	 	 Wij hebben hiertegen als vereniging bezwaar aangetekend. Het duurde echter 	 	
	 meer dan twee maanden voor er een reactie kwam van B&W: zij dachten dat we 	
	 een zienswijze hadden ingediend. Het lijkt erop dat de Rijksdienst voor het 	 	
	 Cultureel Erfgoed geen bezwaar maakt tegen sloop. 
	 A.s. dinsdag 4 maart heeft onze voorzitter een gesprek over deze kwestie met de 	
	 verantwoordelijke wethouder.  

	 	 B&W laat zich niet veel gelegen liggen aan het Vlaardings historisch erfgoed, kijk 	
	 bijvoorbeeld naar de erbarmelijke staat van de Kroningslantaarn op het 	 	 	
	 Stationsplein en de haringpanden. Bij panden die gerenoveerd zijn, zoals Smalle 	
	 Havenstraat 27 en de Hofstadboerderij, is dat op een slordige manier gebeurd, 		
	 zonder oog voor de historie. 

	   
4.	 Notulen Algemene Ledenvergadering van 29 maart 2022

 	 Inhoudelijk Akkoord. 
	 N.a.v. Arie Ouwendijk merkt op dat het prettig zou zijn als notulen van ALV’s, de 

jaarverslagen, de financiële stukken én de Nieuwsbrieven, zoals trouwens op de ALV 
was toegezegd op de website komen. Jack van Soest, naast secretaris ook 
verantwoordelijk voor de ledenadministratie én de website, licht toe dat e.e.a. een 
kwestie van tijd(gebrek) is, maar dat die informatie zeker op de website komt. 



	 In het verslag staat dat Eric van Rongen in 2017 de Gouden Stadsspeld heeft 
ontvangen, dat moet zijn Stadsspeld (er is geen gouden Stadsspeld). 

	 Met dankzegging aan Eric van Rongen en met deze wijzigingen worden de notulen 
aanvaard. 

5.	 Jaarverslag 2022

	 Inhoudelijk Akkoord. 

N.a.v. Arie Ouwendijk merkt op dat ook in dit verslag Gouden Stadsspeld staat. 
Verder heeft Arie bestuursfuncties bekleed binnen de HVV, maar is nooit secretaris 
geweest. Is onze burgemeester al lid van onze vereniging? 

	 Bij de uitreiking van het Jaarboek afgelopen december is het onze voorzitter niet 
gelukt de burgemeester hierover aan te spreken. Hij was héél snel weg na de 
presentatie van het Jaarboek, maar wordt vervolgd! 

  
6.	 Verslag Kascontrolecommissie, benoeming nieuwe Kascontrolecommissie

	 De Kascontrolecommissie bestaande uit de heer van der Arend en de heer 

Ouwendijk, heeft op 23 maart 2023 de boeken gecontroleerd en akkoord bevonden. 
De heer van den Arend heeft het twee jaar gedaan en treedt dus af. Het bestuur 
bedankt hem hartelijk voor zijn werkzaamheden! De heer van Wezel was reservelid 
en wordt nu lid. De heer Ouwendijk gaat nu zijn tweede jaar in als lid van de 
kascommissie. Mevrouw Els van Dijk wordt reservelid. 

7.	 Financieel verslag 2022 en de begroting voor 2023

	 Penningmeester Kees Borsboom moet helaas constateren dat het financieel niet 

goed gaat met onze vereniging. We teren al 7 jaar in op onze reserves en dat kan niet 
blijven duren.	  
Een vraag tussendoor uit de zaal: ‘Wat rekenen we voor onze boeken, boekjes en 
tijdschriften in de Waag.’ De grote boeken zijn geprijsd, voor de kleine boekjes en 
tijdschriften enz. vragen we € 1,00 tot € 2,50. 

	 De penningmeester vervolgt met een toelichting op de balans. Het eigen vermogen is 
gedaald van € 34.900 tot € 26.000. 

	 De penningmeester heeft de begroting 2023 nog wat aangepast aan de gestegen 
kosten van drukwerk, papierkosten, portokosten enz. 

	 Momenteel zijn de kosten van ons drukwerk en verzending ruim hoger dan de 
jaarlijkse bijdrage van een lid!	  
Hoe kunnen we kosten besparen … 

	 • We zouden het Tijd-Schrift kunnen beperken tot maximaal 20 pagina’s.  
	 •	Onze publicaties zelf bezorgen zou jaarlijks € 5500 besparen.	  
	 •	Sowieso gaat het bestuur voorstellen de contributie voor 2024 te verhogen tot  
	 	 € 30. Maar als u meer wil bijdragen per jaar, heel graag! 
	 Enkele suggesties uit de zaal. 
	 • Zelf bezorgen van de Tijd-Schriften, c.q. de Tijd-Schriften klaar leggen en laten 	 	

afhalen de Waag. Zo blijf je zelf ook in beweging! 
	 • Laat een aantal leden een wijk of een deel van een wijk voor zijn rekening nemen. 
	 	 Opmerking van het bestuur, we zijn er zo’n 5 jaar geleden mee gestopt omdat het 	

	 logistiek een vreselijke klus was! 
	 • De uitgaven digitaal publiceren? Zou heel veel geld besparen, maar de aanwezigen 	

	 en het bestuur willen de bladen toch graag in hun hand kunnen houden. 



	 • Een enquête onder de leden houden over deze kwestie? 
	 •	De penningmeester heeft nog enkele suggesties. Zo kunt u ook in het 	 	 	

	 Jaarboek vermeld worden als bedrijf voor € 120,00 of als persoon voor € 75,00.  
	 	 Uw bijdrage aan de HVV kunt u schriftelijk vastleggen als periodieke gift voor 5 jaar 	

	 of langer. Omdat we een ANBI-status hebben is de gift aftrekbaar van de 		 	
	 belastingen. 

	 •	De penningmeester roept de leden op om na te denken over oplossingen. In het 	
	 tweede Tijd-Schrift komt een oproep om mogelijke oplossingen aan te dragen.	 	
	  

8.	 Vaststellen contributie voor het jaar 2024  
Het bestuur stelt voor de contributie vast te stellen op 30 euro per 2024. De 
vergadering gaat hiermee onder applaus akkoord en verleent het bestuur décharge 
voor het gevoerde beleid. 

 	  
9.	 Bestuur 

	 Mevrouw Tamaam Ayyash is met wederzijdse instemming tussentijds afgetreden als 

bestuurslid. 
  
10.	 Rondvraag

	 Jan Anderson heeft een mooi fotoboekje gemaakt over Vlaardingen. Een wandel-

boekje met 100 foto’s gemaakt door Hans Bakker op de rechterpagina’s en een 
verhaal van Frans Assenberg op de linkerpagina’s. En dat voor slechts 750 eurocent! 

	 De heer Jos Westerdijk dankt het bestuur voor de activiteiten het afgelopen jaar. 
	 De heer van Wezel heeft een vraag over Straatnamenboek. Ted Hartman licht toe dat 

de stadsarchivaris er al 7 jaar aan werkt. Het wordt een prachtig boek maar bijna 
onbetaalbaar. Via onze vereniging zal dit - gezien de kosten - niet gepubliceerd 
kunnen worden. 

  
11.	 Slotwoord en sluiting

	 De voorzitter roept iedereen op om deel te nemen aan de feestelijkheden vanwege 

750 jaar Vlaardingen. Ter gelegenheid hiervan zal ook de canon van Vlaardingen 
worden gepubliceerd. Op de site vlaardingen750.nl vindt u het uitgebreide 
programma. Uiteraard zijn wij tijdens de festiviteiten ook aanwezig in de Waag en met 
een kraampje. 

	 Tot slot spreekt de voorzitter zijn dank uit aan de vrijwilligers van begraafplaats 
Emaus en de commissie lezingen. 

	 En weest u er van overtuigd dat wij ons als vereniging ook sterk maken voor het 
behoud van het Vlaardings erfgoed! 

	 Voorzitter Ted Hartman dankt de aanwezige leden voor hun aanwezigheid en inbreng 
en sluit de vergadering om 21:00 uur. 

  
 


